

# Referat for generalforsamlingen den 11/5-2021

1: Valg af dirigent. Som dirigent foreslog bestyrelsen Gerd Oxholm. Hun blev valgt. Der er sket lovligt indkaldelse til generalforsamlingen, som har været udskudt pga. corona.

2: Forelæggelse af årsberetning til godkendelse. Formanden Linda forelagde årsberetningen. Årsberetningen blev godkendt af generalforsamlingen. Årsberetningen kan ses på vores hjemmeside.

3: Forelæggelse af det reviderede regnskab til godkendelse. Birgitte fremlagde regnskabet. Vi er kommet ud med et mindre underskud på 13.000 kr., hvilket bestyrelsen er tilfreds med, da klubben også har været mærket af corona-situationen i 2020. Der er sket ændringer i, hvor indtægter føres ind henne pga. det nye administrationssystem, hvorfor der på nogen poster er større stigninger eller fald i indtægter i forhold til året for. Det reviderede regnskab blev godkendt af generalforsamlingen. Der var ingen spørgsmål fra de fremmødte.

4: Fastsættelse af kontingent. Kontingentet fortsætter uændret.

5: Vedtægtsændring pga. henvendelse fra kommunen.

- a) Sidste sætning i § 9 ændres fra ”Enhver ændring af lovene skal indberettes til Dansk Ride Forbund til godkendelse.” til ” Enhver ændring af lovene skal meddeles til Dansk Rideforbund”.

Vedtægtsændringen blev godkendt.

6: Behandling af indkomne forslag. Ingen indkomne forslag.

7: Valg til bestyrelsen:

- Bente Lønfeldt.
- Gerd Oxholm.
- Christina Søgaard.

De blev alle valgt ind i bestyrelsen.

8: Valg af suppleant/-er

- Louise Jøhnk (1. suppleant)
- Bitten Hess (2. suppleant)

De blev valgt som suppleanter.

9: Valg af revisor.

- Bestyrelsen foreslog Revisionsfirmaet Edelbo. Revisionsfirmaet blev valgt.

10: Eventuelt

- Der ønskes et skema over brug af alle ridehaller. Dette ønskes, så man kan vide på forhånd, om en hal bruges fx til elevundervisningen. Hvis man fx har specielle ønsker til ens ridetræning fx gerne vil øve til stævne og skal bruge en 20x60 bane.

Der var en drøftelse af forslaget. Det vil være fint, hvis beriderleverne melder ud, hvornår de bruger den nye ridehal og den store ridehal til elevundervisning. Den nye bestyrelse tager det med i deres arbejde.

- Der var også et ønske om en ugentlig springdag i den store hal i vinterhalvåret. Dette for at kunne øve flere ting, som ikke er muligt på samme måde i den nye ridehal. Det kan være muligt at springe i ydertimerne, hvis man får ok af Jon eller beridderleverne. Dette skal dog meldes ud, så alle er klar over dette og dermed kan planlægge efter dette.
- Der er et ønske om flere folde. Der er mulighed for at lave folde foran de to ”ponyfolde” og ved grus-springbanen. Hvis der er nogen, der gerne vil lave dem, må de gerne dette.
- Vanding af banerne udenfor, når de støver meget. Jon vil sammen med Anders undersøge, hvordan dressurbanen kan blive vandet i haven med den nye vandingsmaskine. En løsningen kan være at der skal ske en tilkobling på det samme, som anvendes til vand til elevfoldene.
- Der er et ønsket om øget kommunikation omkring, hvad der foregår fx hvad bestyrelsen sidder og arbejder med. Der bliver lagt referat op efter hvert bestyrelsesmøde, af dette fremgår, hvad der arbejdes på. Hvis der er nogen, der vil arrangere en klubaften eller noget andet, må de gerne arrangere dette. Dette er ikke nødvendigvis en bestyrelsesopgave.
- Louise C. har været i kontakt med Tonni fra kommunen omkring ridestierne, for at få dem til holde ridestierne. Kommunen har skåret ned på budgettet for vedligeholdelse af ridestier, udendørsarealer m.m. og det er umiddelbart bestyrelsens vurdering, at det ikke kommer til at ændre sig (ud fra et møde med kommunen).